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Z A P I S N I K 
sa 49. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 7. srpnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 
Gordana Piskač, pročelnica JUO, Irena Vučenik Šostik, direktorica Turističkog ureda TZ Grada 
Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan 
Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" 
Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe 
za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Dario Medvedec, direktor 
Goranskog sportskog centra, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Klaudija 
Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak je ispričala Davorka Grgurić.  
 

TJEDNI PLAN 
 

ĐULIO JUSUFI 
- Danas se održava posljednja radionica vezana za proračunske klasifikacije u Ministarstva 

financija. 
- Radi se polugodišnji financijski izvještaji, izvještaj za vatrogasce i do 20.7. konsolidirani 

polugodišnji izvještaj. 
- Usklađuju se kartice vezano uz polugodišnji obračun. 
- Radi se na usklađivanju prihoda po vrstama poreza i prireza na dohodak. 
- Knjiži se PDV. 
- Komunikacija s Erste bankom glede stanova sa stanarskim pravom obzirom imamo neurednih 

platiša te će se pristupiti prisilnoj naplati 
- Rade se obračuni vezani uz Kuću "Rački", financiranje meteorološke stanice, autorski 

honorar. 
- Postupak nabave provodi se kontinuirano, započet će se postupak nabave za izgradnju 

fontane i cvjetnjaka na trgu. 
- Rade se i poslovi vezani uz narudžbenice, blagajnu, knjiženje, knjiženje temeljnica vezano uz 

plaće proračunskih korisnika, transferiranje sredstava udrugama, plaćanje obveza, provođenje 
kompenzacija. 

- Kontinuirano se radi na praćenju energetske učinkovitosti, na programu Škocijani - Risnjak te 
programu Supilove ulice. 

 
 



INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Nabavljeno je puno novih knjiga koje se uvode u računalni katalog i inventar. 
- U radijskoj emisiji u srijedu bit će predstavljen književni uradak Tomislava Mrlea  "Blago s 

Risnjaka". 
- Vezano za donaciju knjiga kontaktira fužinsku knjižnicu, Srednju školu kao i OŠ Vrbovsko. 
- Planira održati sastanak s predsjednikom Odbora za sport, kulturu i tehničku kulturu vezano 

uz 140. obljetnicu Knjižnice. Prijedlog programa obilježavanja je napravljen i dostavit će se 
osnivaču, Matici hrvatskoj – Ogranku Delnice, te Odboru. 

 
NIKOLA MUVRIN 

- Redovito se obavljaju uobičajeni poslovi (košnja, čišćenje, pražnjenje kanti i sl.). 
- Srušit će se stablo smreke na groblju ispred mrtvačnice. 
- Iznio je upit dijela građana o mogućnosti uređenja cestice koja ide paralelno uz groblje i 

Supilovu ulicu. Molba građana odnosi se na uređenje barem u smislu nasipanja i 
tamponiranja. Gordana Piskač navodi da će se prijedlog razmotriti, no ističe i problem 
nedostatka sredstava zbog kojih to ranije nije napravljeno.  

- Vezano za uređenje interijera mrtvačnice u Kuželju i nabavu potrebne opreme, sutra će otići u 
Jastrebarsko, u poduzeće "Palma".   

- Radit će se na postavljanju znakova i novih ploča s nazivima ulica. 
- Betonirat će se postolja za kante za smeće na vidikovcu prema Dedinu, odmorištu Tihovo 

kako bi se spriječila krađa kanti.  
- Polovica dionice ceste Gašparci - Ložac očišćena je od kamena. 
- Krov na Radničkom domu je završen, danas se postavljaju gromobrani, nosači za reklamna 

slova su postavljeni, balkon je srušen, postavljaju se nosači buduće kovane ograde. 
- Prostor diska je gotovo ispražnjen, obavljaju se dogovori oko postavljanje reklame. 
- Gradonačelnik navodi da je u noći sa subote na nedjelju netko otuđio pločicu s margilja na 

Lujzinskoj cesti, te je zamolio da ju djelatnici Risnjaka pokušaju pronaći ukoliko je ista 
bačena negdje u blizini, a zatražio je i da se isti uvrste u imovinsko-pravnu evidenciju. 
Istakao je problem devastiranja imovine te će u tom smislu uputiti dopis načelniku Policijske 
postaje Delnice.  

- Gradonačelnik je zatražio da se gradska zemljišta održavaju, da se redovito kose i čiste.  
- Postupit će se po zamolbi gospođe Rožmarić iz Frankopanske ulice a vezano uz neodržavanje 

vrta u privatnom vlasništvu njenog susjeda. 
 
 

IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Danas započinju dogovori za predstojeća događanja. 
- Na info punktu izvršit će se obračun suvenirnice. 
- Što se tiče Kataloga atrakcija i smještaja, prije tiska obavlja se kontrola svih dorada, 

dogovorit će se vrijeme i mjesto promocije. 
- Za odluke tijela pripremit će se potrebito. 
- Objedinit će se podaci vezani uz smještaj za potrebe Državnog zavoda za statistiku. 
- Obavljaju se kontinuirane aktivnosti ureda vezane  uz dnevno poslovanje, korespondenciju i 

medijske najave. 
 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Započelo se s korištenjem godišnjih odmora zbog čega je  organizacija rada potpuno 

drugačija. 
- Vrata su napravljena, promijenjena je brava, stavljen parlafon. 
- Roditeljski sastanak održat će se ovoga tjedna. 



- Prisustvovat će sastanku vezanom uz organizaciju predškole koji će se održati u Kastvu, a 
vezano uz promjenu zakona.  

- Obavljaju se pripreme za Gradsko vijeće vezano uz izmjene osnivačkog akta (jaslice i 
zatvaranje područnog odjela u Brodu na Kupi). 

- Na upit gradonačelnika koliko se djece prijavilo za vrtić u kolovozu, odgovorila je da je, 
prema anketi, zainteresirano bilo 30-ak roditelja, sada je taj broj manji i kreće se oko 20. 

- Gradonačelnik je upitao ima li Vrtić naputke vezane uz mišju groznicu? Zvezdana Jerković 
navodi da se redovito obavlja deratizacija, iznimno napravljena je i prije nekoliko dana a u 
vrtiću se provode redovne mjere opreza.  

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Nastavljaju se redovite aktivnosti - praktične vježbe, teorijska nastava, dva servisa kamiona. 
- Prisustvovati će Koordinacija zapovjednika sa zapovjednicima s autoputa, sutra u 

Vrbovskom. 
- Srušit će se  smreka na groblju i javor kod privatne osobe. 
 

DARIO MEDVEDEC 
- Goranski Novi list promovirao je quad događanja, reakcije su bile dobre i nastojat ćemo to 

provoditi i dalje. 
- Sukladno zahtjevu uređen je prostor oko Multifunkcijske dvorane, pospremiti i očistiti će se 

sve što treba pa tako i krovište. 
- Obavljaju se završne pripreme sa TZ oko događanja i manifestacija u koje će se GSC 

uključiti. 
- GSC će biti aktivan sudionik manifestacija "Kupom uzvodno" i polumaratona. 
- S Orijentacijskim klubom dogovorena je suradnja vezana uz organizaciju takmičenja u 

orijentacijskom trčanju. 
- Postoji najava dolaska kadetske reprezentacije u rukometu koji bi bili dva tjedna u Delnicama 

na pripremama.   
- Obavljaju se dogovori o tome  gdje ukloniti sprave za vježbanje koje nisu na primjerenom 

mjestu. 
- Osim u Delnicama, GSC ima jako puno aktivnosti na Platku. 
- Gradonačelnik je upitao direktora da li je dobio informaciju za nekontrolirano hodanje djece 

po krovu klizališta. Dario Medvedec navodi da će poduzeti sve tehničke mjere zaštite kako bi 
se spriječilo da se koje dijete ozlijedi.  

 
GORDANA PISKAČ 

- Radovi na izgradnji infrastrukture idu dalje, Komunalac je investitor i danas započinju fizički 
radovi na rekonstrukciji ceste. Otvoren je građevinski dnevnik, napravljena primopredaja 
između geometara koji su na infrastrukturi i onih koji slijede. 

- Nastavljaju se radovi u Ulici A. G. Matoša (fino planiranje, asfalt). 
- Računovodstvo će provesti javnu nabavu za fontanu.  
- Radit će se pripreme vezane za sjednicu Gradskog vijeća.  
- Poslati će se ovrhe za neplaćene komunalne naknade i doprinose, idu računi za sve korisnike 

zgrade gradske uprave kao i računi prema drugim subjektima. 
- Gradonačelnik navodi da je potrebno ići na ovrhu za plaćanje komunalne naknade MORH-u 

za 2. kvartal.  
- Obavlja se kontrola radova na javnim površinama, računima po toj osnovi kao i po osnovi 

javne rasvjete. 
- Obilaze se javne površine, pripremaju ugovori za drva, prometno redarstvo radi kontinuirano 

svoj posao. 
- Gradonačelnik navodi da treba obostrano pokositi cestu na dionici Gašparci - Turki - Ložac.   



- Mrtvačnica Kuželj: kreće se s uređenjem interijera, isplaniran je plato i bilo bi dobro da se za 
Dan župe Kuželj uspije asfaltirati. 

- Pročelnica je podnijela informaciju da pristiže dosta upita za poslovne zone, a 
najinteresantnija je zona V2 odnosno "Javornik".  

 
TOMISLAV MRLE 

- Ovotjedne aktivnosti vezane su za sjednicu Gradskog vijeća koja će se održati 17. 7. a za koju 
se priprema Odluka o kriterijima za udruge te Odluka o socijalnoj skrbi. 

- Radit će se na doradi materijala vezanog za žalbu za dodjelu grobnog mjesta. 
- Vrše se pregovori  između grada, županije i gospodina Smiljanića vezano za projekte.  
- Napravit će se brisovno očitovanje za stan u Delnicama. 
- Sastavljaju se rješenja iz socijale. 
 
 
 
 
 

Dovršeno u 8,48 
 
 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 
 
 
 


